Conductive adhesive 3980 (Shieldokit)导电粘合剂
Shieldokit导电粘合剂
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Shieldokit creates an electrically and thermally conductive connection between components. One of the applications is EMI shielding. The conductive glue can cure at room temperature and has excellent filling properties. The thickness of conductive glue is like peanut butter, therefore uneven surfaces can be filled with the conductive glue.
Shieldokit导电粘合剂建立了一个电的和热的导电连接在元件之间。是EMI屏蔽应用之一。该导电胶水能在室温固化，有卓越的填充特性。导电胶水的浓度是像花生酱，因此粗糙表面能用导电胶水填充。
The product consists of a 80 % silver-filled two-component epoxy-based glue. It is pasty and can glue metals (copper, aluminium, stainless steel, brass, etc.), ceramics and most plastics.
该产品的组成由一个80%银的两种成分的环氧基胶水。它是面糊状的，能粘接金属（铜，铝，不锈钢，玻璃，等），陶瓷和大多数的塑料制品。
Specifications规格说明
	Silver content银含量
	± 80%

	Surface Resistance表面电阻
	0.5 Ohm/sq.cm

	Specific Resistance电阻率
	0.0025 Ohm/cm

	Shelf life保存期
	6 months (cool and dry)

	Shear strength剪切强度
	10-13 N/sq.mm

	Temprature(cont.)温度
	150°C


Curing固化
	Temprature温度
	Time时间

	21 °C
	30 hours

	50 °C
	3 hours

	80 °C
	2 hours

	100 °C
	1 hour

	200 °C
	10 min


Example举例
When you want to order conductive adhesive than please specify the part number and the amount.
当你想订购导电粘合剂，请指定零件号和数量。
	Part number零件号
	Amout数量

	3980
	1

	3980 : Conductive adhesive 50 Gr.导电胶水
	Please specify the amount you need请指定你需要的数量


